
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                            Mandag d. 8/6–2020, kl. 19.00 i skolens fællesrum 
 
Mødeleder:  Mathilde 
Referat: Anne                     
Afbud:               

Pkt. 82: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

Ad.82 

1. Orientering fra AH: 

-Genåbningen af hele skole er forløbet rigtigt godt. Det er utrolig 

spændende undervisning, der laves som udeundervisning i denne 

tid, og det er meget interessant for mig, at observere hvor stille 

og roligt der er blevet på skolen. Vi møder ingen børn som er 

udadreagerende, som slås eller lign. Det gode skal vi holde ved. 

Hvad vi tager med videre, drøftes i pkt. 84. 

-Ny pædagog efter Helle. Stillinger er opslået. Hvem vil være 

med til ansættelsessamtaler? Flemming og Janni ønsker at 

deltage d. 17/6 kl. 12-14. 

-Årsvikar -lærer – til matematik, N/t og idræt. Dels pga. sygdom 

og dels pga. overskud på budgettet. AH ansætter. 

-Mellemtrinsmodellen med basisuger og projektuger er evalueret 

af lærerne, med meget positive tilbagemeldinger. Det fortsætter 

næste skoleår – med få enkelte forbedringer, som alle er 

tilknyttet forberedelsen af ugerne 

-Indskolingensmodellen fortsætter, men med få ændringer. 

Lærerne vil fremover være mere koncentreret om kun en årgang, 

som de følger alle 3 år. De får derfor også kun kontaktbørn fra 

denne klasse, og ikke fra alle klasser som vi har kørt i 2 år. 

-Vi indfører, som noget helt nyt fra august 2020, læringssamtaler 

mellem elev og kontaktlærer (før var der elevsamtaler). 

Samtalerne vil tage udgangspunkt i en ”dækkeserviet” med vores 

3 værdiord: Glæde, respekt og læring.  Læringssamtalerne holdes 

løbende gennem skoleåret. Det er samme dækkeserviet, som vil 

ligge til grund for skole-hjem-samtalerne i efteråret. 

I kan se et udkast af dækkeservietten – en til eleven og en til 

læreren at tage udgangspunkt i som bilag. 

-Udviklingsområder for de kommende skoleår bliver desuden:  

De højt begavede børn i skolen – og hvordan laver vi god skole 

for dem fagligt og socialt. 

-Vi flytter skolefesten til uge 6 pga. corona. 

 

2.Intet 

 

3. Stif-hallen indkalder til borgermøde fredag d. 20/6. 
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Pkt.83: Genåbning af skolen. 

https://www.uvm.dk/aktuelt/i-

fokus/information-til-

uddannelsesinstitutioner-om-

coronavirus-covid-19/spoergsmaal-og-

svar 

 
Skal folkeskoler og SFO’er have normale 

åbningstider? [20/5 kl. 16:30] 

”Alt efter de lokale vilkår og hensyn, der 

må tages, kan åbningstiden derfor godt 

variere fra skole til skole og fra kommune 

til kommune. 

Skolens leder skal ud fra de lokale forhold 

tilrettelægge nødundervisningen, så der vidt 

muligt gives undervisning, der overholder 

kravene om timetal i det omfang, dette kan 

lade sig gøre af praktiske og pædagogiske 

årsager. Der kan dog af hensyn til de 

sundhedsfaglige anbefalinger forekomme 

visse ændringer af timetal og elevernes 

fysiske tilstedeværelse på skolen.” 

Drøftelse af hvordan genåbninger er 

forløbet, nu også med 6.klasse - fra 

skolens side og fra forældrenes side. 

 

Ad.83 

Drøftelse: 

 

Bliver det brugt så meget tid på håndvask?  

På skemaet ser det ud som om der er for lidt undervisning. 

AH tager med om vi kan stramme lidt op – så skemaerne 

afspejler dagligdagen og ikke bare håndvask. Godt og gøre det 

mere tydeligt, hvad eleverne laver udenfor. At vi har 

undervisning og ikke bare leg. 

AH og lærerne har opfattelsen af, at der foregår meget 

spændende undervisning.  

Bestyrelsen synes, at det er vigtigt at det meldes ud til 

forældrene, hvorfor vi gør som vi gør lige nu. 

Spejderhytten: Kunne de lave natur/teknik undervisning derude? 

Ok at de legede, men hvorfor? 

Kunne det være en ide at stoppe spejderhytte dagen, så der 

kommer mere undervisning? Eller vigtigt at fortælle hvorfor 

skolen har valgt at gøre det. Formål og indhold. 

Stor forskel på hvad forældrene oplever at turene til 

spejderhytten giver eleverne. 

Meget vigtigt at man fokuserer på de sociale kompetencer hos de 

små klasser – også det der foregår i bl.a. spejderhytten. 

 

Godt der kommer ugeplaner for ugen for alle klasser. Det gør det 

også tydeligere, hvad det er eleverne arbejder med. 

 

Hvad med de nye 0.klasser? I uge 27 laves et arrangement for de 

nye børn i Rasmussens have. 

 

Søren skriver ud på Facebook. 

 

Pkt. 84:  

Næste skoleår – de gode tiltag vi tager 

med fra genåbningen over til næste 

skoleår. 

1. 

Flexibel mødetid, dog kun kl. 7.45-

8.15 – som giver ro og en rigtigt god 

start på dagen – her er stilletid og 

lærerfokus på den enkelte elev. 

Eleverne skal også stadig vaske 

hånder når de møder ind. 

 

2. 

Dage i spejderhytten.   

I indskolingen kommer eleverne 

fortsat en dag om ugen i spejderhytten 

fra kl. 9.45-13.45 med pædagoger.  

Ad. 84: 

Drøftelse: 

 

1: Input: 

Tag de gode ting med videre. 

Husk også at være god til at finde platforme, hvor man mødes. 

At eleverne bliver gode teknisk på computeren. 

Godt at eleverne læser over nettet. Giver mange flere spændende 

bøger. Bookbites. 

Opfordrer forældrene til at have elevernes unilogin koder. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at morgensang skal fortsætte. 

Kunne man synge fælles over nettet? 

 

Er sfo og klub åben? Ja.  
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6 uger/gange fra aug-okt. Og igen 6 

uger/gange fra maj-juni.  

 

3. 

Nye indgangsdøre og garderoberne 

flyttes ud til klasserne. 

At eleverne ikke klumpes sammen i 

vores 2 garderober – har også været 

med til at give mere ro og tryghed for 

det enkelte barn. Vi ønsker at få flyttet 

garderoberne ud tæt på klasserne, og 

at eleverne møder ind gennem flere 

døre på skolen. 

 

Drøftelse: Bestyrelsens input til de 3 

tiltag 

 

Lonni skriver ud, hvis det er uklart. 

Stort set alle klubmedlemmer er desværre meldt ud, der er kun få 

fra 4.klasse tilbage. Skolen vil gerne arbejde for at de kommer 

tilbage. Vi arbejder på, at det skal bygges op igen efter 

sommerferien. Vi skal have fokus på 3.klasse, så de holder ved. 

Der ønskes aktivitetsplan for ugen i sfo og klubben. 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 85:  

Orientering om ansøgning om 

afkortning af skoledagen. 

Se bilag 

 

Ad.85: 

Beslutning: 

Godkendt 

 

Pkt. 86: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.86: 

Må der holdes børnefødselsdag hos eleverne?  Der er op til 

forældrene at tage stilling til. Måske forældrerådene kan tage 

stilling til det. 

Skolebestyrelsen opfordrer til at klasserne ikke blander sig de 

første fjorten dage efter sommerferien, da børnene kommer 

tilbage efter at have være alle mulige steder. 

 

Hvorfor må man ikke ønske hvem man skal i klasse med på 

Fårvang skole? Ikke alle børn skal på Fårvang, bedste ven er ikke 

altid bedste samarbejdspartner.  Lærerne har snakket med 

eleverne, og de tager selvfølgelig deres viden med videre til 

klassedannelse. 

 

6.klasses dimission – hvad med den? AH: Det arbejder vi stadig 

på – får retningslinjer fra skoleafdelingen i denne uge. 

 

Overbygningskole  - skal vi have det op igen? Vi snakker gerne 

med børne og ungeudvalget, hvis de ønsker det. 

Næste møde er: August 2020.        

Thomas har ikke børn på skole – sidder gerne 

længere tid, men giver gerne pladsen til en 

suppleant. 

 

Forslag: Onsdag d. 19/8 2020 

 


